
Protokoll fört vid årsmöte med medlemmarna i
Boholmarnas vägförening, 2024-03-25

1. Mötets öppnande
Johan Gren hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

2. Godkännande av föredragningslista
Föredragningslistan godkändes.

3. Val av ordförande för årsmötet
Årsmötet valde Johan Gren som ordförande för årsmötet.

4. Val av sekreterare för årsmötet
Årsmötet valde Emma Adolfson som sekreterare för årsmötet.

5. Val av två justerare för årsmötets protokoll, tillika rösträknare
Årsmötet valde Agneta Nordin och Jimmy Samuelsson till justerare för årsmötets
protokoll tillika rösträknare.

6. Fråga om årsmötet blivit stadgeenligt utlyst
Ja, årsmötet har blivit stadgeenligt utlyst.

7. Godkännande av röstlängd, tillika debiteringsunderlag
Ja, röstlängd och debiteringsunderlag godkända av årsmötet.

8. Godkännande av styrelsens verksamhetsberättelse för 2023
Johan presenterade styrelsens verksamhetsberättelse för 2023 som godkändes av
årsmötet.

9. Godkännande av föreningens resultat och balansräkning för
verksamhetsåret 2023
Catarina Wiik och Helena Bäckström presenterade föreningens resultat och
balansräkning för verksamhetsåret 2023 som godkändes av årsmötet.

10. Godkännande av revisionsberättelsen samt frågan om ansvarsfrihet för
styrelsen
Föreningens revisorer, Helena Bäckström och Kjell Karlsson, föredrog
revisionsberättelsen som godkändes av årsmötet och styrelsen beviljades
ansvarsfrihet för 2023.

Boholmarnas vägförening Sida 1 av 4



11. Godkännande av styrelsens förslag till budget för 2024
Catarina Wiik och Helena Bäckström presenterade styrelsens förslag till budget för
2024 som godkändes av årsmötet.

12. Val av ordförande och styrelse
Ordförande: Johan Gren
Ledamöter och suppleanter valda av årsmötet:
Catarina Wiik, Emma Adolfson, Johan Persson, Patrik Engberg, Annika Sundström
och Ella Lauberts.

13. Godkännande av ersättning till styrelse
Styrelsearvodet på 995 kr till samtliga i styrelsen godkändes av årsmötet.

14. Val av revisorer
Helena Bäckström, Kjell Karlsson – Revisorer
Annelie Nilsson – Revisor suppleant

15. Val av tillsynsman
Jan Petersson blir av årsmötet vald till tillsyningsman på 1 år.

16. Godkännande av ersättning till tillsynsman
BVF avser ersätta vår tillsyningsman med lön för nerlagd tid då han har valt att lägga
ner sitt företag. Kostnad för BVF beräknas inte bli påverkad. Årsmötet godkänner
detta.

17. Val av sammankallande i festkommittén
Styrsö får förtroendet att vara sammankallande i festkommittén. Stig Wolfgang
sammankallar.

18. Val av öfogdar
Sjöslätten - Tobias Carlsson vill stiga av, men sitter 1 år till
Kungsholmen – Staffan Nordänger
Fredagsön - Niklas Lennqvist
Styrsö – Niklas Lindvall
Strandskatevägen - Per Åkesson

19. Val av valberedning
Jan Pettersson blir av årsmötet vald till valberedning.

21. Redovisning av lekplatskonto
Catarina Wiik presenterade ekonomin för lekplatsen.

22. Fastställande av årsavgiften
Styrelsen föreslår en årsavgift om 2000 kr/år, dvs oförändrad. Årsmötet godkände
det.
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24. Inkomna motioner
Inga inkomna motioner

26. Övriga frågor

Skatteverket har ändrat sig kring föreningars momsskyldighet. Kassör Catarina
informerade om läget. Vi avvaktar deras beslut kring en eventuell
återbetalningsskyldighet för 2022.

Förslag om ändrad hastighet på hela sträckan gamla E22-Styrsö har inkommit. Nytt
förslag på 40km/h på hela sträckan. Idag 50km/h resp 30km/h. Majoriteten röstade
för att behålla nuvarande hastighet.

Förslag på att även strecka norra kanten av vägen på sträckan ångloksleden – gamla
E22. Eventuellt med en förlängning till Fredagsön. Majoriteten röstade för att strecka
norra delen, men inte förlängning av strecken till Fredagsön.

Patrik informerade kring årets planering av vassklippning av de allmänna ytorna.

Emma och Annika informerade om städdagen och planering kring denna. Städdagen
är 28/4.

Problem med fåglar på badplatsen på Styrsö. Man får sätta upp fågelskrämma på
badplatsen men inte på fågelön.

Utegymmet behöver uppdateras. Vi undersöker om vi kan köpa in extra kettlebells.
Även traktordäck efterlyses. Janne undersöker.

Bron över till Svanhalsen behöver renoveras på sikt.

Badplatsen vid Svanhalsen kommer uppdateras med picknickbord och ett tralldäck
för bygdepeng.

27. Årsmötets avslutning

Ordförande tackar och avslutar mötet.

Ordförande Sekreterare

_______________________ _______________________

Johan Gren Emma Adolfson
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Justeringsman Justeringsman

_______________________ ________________________
Agneta Nordin Jimmy Samuelsson
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